



100

2019 臺灣國際越野跑挑戰賽 THE NORTH FACE 100® ULTRA TRAIL CHALLENGE. TAIWAN 4.20-21

TNF100 ITRA績分查詢—20K及50K組

參加本屆「2019 TNF100 臺灣國際越野跑挑戰賽」的跑友們，ITRA成績已經登錄在ITRA官方網站，除了100K組還在審核外，50K及20K組的成績皆可以在官網查詢的到。

完賽的選手，50K組可獲得績分3分，20K組可獲得績分1分

有些跑友因為沒使用過ITRA網站，不知道如何查詢自己的成績，大會這邊特別製作了查詢的流程教學，希望讓大家都能找到自己的積分和排名連結是選手的中英文名字對照表，請大家參照核對後輸入自己的名字即可查詢。如有相關疑問，請加主辦單位Line好友，將有專人一對一私訊回應。

<https://goo.gl/8sB4dp>

教學流程：<https://pse.is/HJ4NZ>

跑者中英文名字對照表：<https://ppt.cc/fwvc5x>

For those who participated in the “2019 TNF100 Taiwan Ultra-Trail Challenge,” ITRA scores are available on the official website. While the 100k group scores are still being verified, the 50k and 20k group scores can be found on the official website.

The 50k group scores is 3pt, the 20k group scores is 1pt.

Because some runners have never used the ITRA website and do not know how to look up their scores, the committee has specially created this how-to for the score look up process in the hopes that everyone will be able to find their score and ranking.

Attached is a comparison table of all the contestants’ Chinese/English names; once you have found and double-checked the spelling of your name in English, you can begin the look up process.

成績查詢步驟

1. 登入ITRA官方網站「<http://www.i-tra.org/>」（國際越野跑協會官網）
2. 選擇賽事查詢：日期(Race→Results→Last 6 months)及地區(Location→Asia→Taiwan)選擇；或是選擇尋找跑者「Find a runner」
3. 選擇賽事查詢：完成日期及地區選擇後，會出現2019 TNF100的賽事選項，有50K與20K兩個組別的成績，依自己的組別點擊後，即可查尋到成績、積分與排名。
4. 選擇尋找跑者：會出現三個欄位選項，由上而下分別是「名字」、「姓氏」及「國籍」，依序分別輸入後，會出現一個笑臉符號，點選後即出現選手的成績一覽表。

Checking step

1. Log into the ITRA official website at [<http://www.i-tra.org/>]. (International Trail Running Association Website)
2. Choose race at the top: enter Period (Race→Results→Last 6 months) and Location (Location→Asia→Taiwan); or choose “Find a runner.”
3. If you chose race: after inputting the period and location, 2019 TNF100 races will appear. You can find the 50k and 20k group scores here. After clicking on your group, you can find your grade, score, and ranking.
4. If you chose “find a runner:” three places to enter information will appear, from top to bottom they are “given name,” “family name,” and “nationality.” After entering in the information and hitting “search,” a smiley face will appear. After clicking on it, the runner’s score information can be found.

2019 TNF100 臺灣國際越野跑挑戰賽 組委會